
Hoe gaat het met Promiss?
13-11-2018 11:15

Het leek er drie jaar terug op dat Promiss definitief in het retailmuseum kon worden bijgezet en alleen als merk
zou blijven bestaan. Maar in 2016 was daar plotseling de terugkeer in de winkelstraat. Hoe gaat het nu met het
zusje van Miss Etam? We vragen het aan managing director Richard van den Berg.
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